
0.0009. I, 024 

2024 -05- 08 
PIOTR BARAN Jarosław. gps 

RADNY MIASTA JAROSŁAWIA 

8a 
74 U 

Sz. P. Marcin Naza ewicz 

Burmistrz Miasta Jarosławia 

INTERPELACJA 1/2024 

w sprawie poprawy warunków użytkowania wybiegu dla psów w pobliżu Parku Miejskiego przy Alei 

Płk Szczepańskiego w Jarosławiu — montaż poidła dla psów. 

Szanowny Panie Burmistrzu , proszę o odpowiedź w powyższej sprawie. 

Uzasadnienie 

Użytkownicy Parku zwrócili się do mnie z prośbą o interwencję w sprawie 

dostosowania warunków jego funkcjonowania w zakresie wykonanie poidła dla 

psów. Poidełka to praktyczne urządzenia, dzięki którym wtrakcie zabaw 

z pupilem, podczas upałów pies może napić się wody i nie musimy martwić się 

o stan nawodnienia naszego zwierzaka, nosić ze sobą specjalnie miski czy butelki 

z wodą. W większości psich parków w Polsce standardem są poidła dla psów, w 

szczególności w porze letniej jest to bardzo pożądany element wyposażenia . 

Uprzejmie proszę o rozważenie możliwości zrealizowania tej inwestycji. 

Z poważaniem 

Piotr Baran Radny Miasta Jarosławia 
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